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Vedoucí kolotoče Srp 1, 2022

VIDEO: Srbský prezident ve vystoupení k národu
prohlásil, že Srbsko válku o Kosovo vyhraje, pokud
Priština zaútočí na etnické Srby na severu Kosova!
Balkán stojí znovu na pokraji války kvůli americké
intervenci a v Kosovu opět zní střelba! Proč chce Deep
State rozvrátit Balkán? Protože cílem je ekonomický
rozvrat a kolaps EU, ze kterého by profitovaly opět USA
jako v případě Ukrajiny? Ne, je to sebevražda i USA!
Srbský prezident obviňuje kosovského premiéra, že se
chce stát balkánským “Zelenským” a získat tak lítost
celého světa, peníze, podporu a zbraně proti Srbsku!

aeronet.news/video-srbsky-prezident-ve-vystoupeni-k-narodu-prohlasil-ze-srbsko-valku-o-kosovo-vyhraje-pokud-
pristina-zautoci-na-etnicke-srby-na-severu-kosova-balkan-stoji-znovu-na-pokraji-valky
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balkánským “Zelenským” a získat tak lítost celého světa, peníze, podporu a zbraně
proti Srbsku!

V procesech globálního řízení platí, že kolabující impérium, zanikající velmoc a hroutící se

Říše je nejnebezpečnější ve svém úplném závěru existence, kdy agresivita směrem ven do

světa se snaží kompenzovat vnitřní systémové problémy na domácí půdě. Když se

počátkem 4. století našeho letopočtu hroutila Římská říše, vedla v té době

více než 150 válek, bitev, potyček, operací, kontingentů a výprav ve světě s

cílem upevnit svoji moc ve chvíli, kdy moc doma v Římě se hroutila. Ve stejné

situaci se nachází upadající a hroutící se bývalá velmoc Spojené státy americké, které už

nejsou schopny řešit své vnitřní problémy, prezidentem je zloděj, který ukradl volby, ale

neví o tom, protože je dementní, což vyhovuje Deep State, který pro něj volby zfalšoval.

Římský císař Caligula v Římě na počátku našeho letopočtu dosadil za senátora svého koně. Deep

State v listopadu 2020 dosadil v USA za prezidenta pro změnu tohle…

Když stařík nemá svůj den, zaskočí za něj počítačová grafika a Deep Fake programy [1].

Amerika se štěpí na liberální a konzervativní část, obchody zejí prázdnotou v mnoha

sekcích, lidé jenom zírají na ceny paliv na pumpách a jedinou starostí mocných je

přešívání dětí a jejich pohlaví, zájmena neurčitých pohlaví, LGBT otázky, práva

feministek, Woke hnutí a progresivní politika spojená s právy černochů a toxicitou bílé

rasy. Deviantní procesy získávají vedoucí úlohu a USA se postupně mění v grotesku, v

naprostý vtip, v alegorii tak směšného úpadku, který nevzbuzuje zábavu, ale naprosté

zhrození, co všechno je ještě možné.

Jedna válka v Evropě prostě nestačí!

Deep State měl dlouho plán, jak zastavit nástup Číny a zachránit petrodolar a americkou

moc Pax Americana v globálním světě. Největší hrozbou pro Pax Americana je odchod

světa od ropy, tedy přesně od té ropy, která se prodává za petrodolar. A jak donutit svět a

především Evropu, aby od ropy neodcházela? Jak donutit nastavené procesy
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globálního řízení, aby zařadily zpátečku zpět k fosilním palivům? Tou

odpovědí a jediným řešením bylo vyvolání energetické krize v Evropě a de

facto na celém světě. A toho se mělo dosáhnout tak, že na Rusko budou uvaleny

likvidační energetické sankce. A povedlo se. Německo se vrací k fosilním palivům,

otevírají se znovu uhelné a jaderné elektrárny.

Henry Kissinger

K tomu bylo potřeba Rusko vyprovokovat ke vtrhnutí na Ukrajinu. A to se Američanům

povedlo. Jenže po 6 měsících války na Ukrajině se Rusko nepoložilo a paradoxně profituje

z vysokých cen ropy a plynu. A to vyhovuje těžařům, nejen těm ruským, ale i arabským, a

rovněž i americkým těžařům. A dolar posiluje a spolu s ním petrodolar. Jenže, něco je

špatně. První to zpozoroval Henry Kissinger, že izolace Ruska a současně Číny

vede k vytvoření nového mocenského světového centra, obrovský svazek na

ose Moskva – Peking, který spolu se skupinou BRICS může převálcovat celý západ a

paradoxně namísto oddálení zániku petrodolaru jej naopak urychlit. A proto rozstřílená

Ukrajina už Deep State nestačí!

Vyprovokování Číny k invazi na Taiwan, potom sankce na Čínu a následně kolaps EU a USA kvůli

prázdným regálům se zbožím všeho a všude

Právě proto teď Deep State vysílá na Taiwan vrchní čarodějnici a šéfku Kongresu Nancy

Pelosi. Ta by měla na Taiwan přiletět v úterý večer a Peking varuje vojenskou odvetou.

Ano, není pochyb, je to stejný model provokace jako nápad s Ukrajinou začlenit ji do

NATO, což vedlo k vyprovokování Moskvy. Pokud se provokace podaří, čínská armáda již

ve středu může zahájit operaci s cílem vylodění vojáků na Taiwanu. V tom okamžiku

Evropská unie poslušně uvalí na Čínu ještě drsnější sankce než na Rusko! Tato hrozba

zazněla [2] od Švýcarska.
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Nancy Pelosi, šéfka Kongresu USA

Uvalení sankcí na Čínu by Číně nic nezpůsobilo, Čína je manufakturou celého světa,

všechno, co se vyrábí a dováží do Evropy a USA, je vyrobeno v Číně. Po uvalení sankcí na

Čínu by v USA a v Evropě vypukl hladomor a akutní krize tak obrovského nedostatku

zboží, že by to USA a ani EU nepřežily. Z tohoto principu ale vychází konceptuální

zjištění, že Deep State vlastně nebojuje za posílení USA, ale za jeho totální

rozbití. Proto v konceptuální rovině platí, že když dva dělají totéž, není to

totéž. Když jeden uvaluje na druhého sankce, aby mu uškodily, ještě to neznamená, že to

tak platí v případě sankcí proti Rusku nebo proti Číně. V obou případech sankcí se z toho

doslova položí obyvatelstvo a domácnosti v EU a v USA.

Neoconi i Deep State bourají USA společně, jenom voliči v USA to ještě konceptuálně nepobrali

Nejde tedy o záchranu Pax Americana, ale primárně o její urychlenou likvidaci dvěma

silami v USA. A usilují o to nejen nejvyšší špičky amerického Deep State, kteří plní příkazy

Komise 300 a světového globalismu. Právě v tomto ohledu je potřeba rozlišovat mezi

Deep State a neocony, kteří představují neonacistickou věrchušku v USA a rovněž i v

Evropě. Kdokoliv dnes uvaluje sankce na Rusko a Čínu, pomáhá k destrukci a rychlejšímu

odpisu EU a USA. Naopak, kdo nakupuje americké zbraně, americké produkty, americké

stíhačky, americkou ropu, americký plyn a kdo posiluje americký export, ten podporuje

Pax Americana a neocony.
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Tahle paní chce nakoupit od USA celkem 24 nejdražších stíhaček na světě, stroje F-35 za více než

100 miliard korun, zatímco jiný pán v roli premiéra chce po Češích, aby navlékli svetry a v zimě

stáhli radiátory. Chucpe!

Jenže, protože platí tvrzení, že nejsou kádry, tak dochází k obrovským chybám. Sankce,

které měly Rusko zničit, se nejen odrazily proti EU a USA, ale ještě více urychlují zánik

petrodolaru. Takže Deep State i neoconi ve skutečnosti pracují na zániku a rozpadu USA.

Nelze se tedy dívat na Deep State a na Neocony jako na dva antagonistické

protipóly, ale pouze jako na dva komplementární póly, které se vzájemně

doplňují a spolupracují na destrukci USA a EU. Je to naprostý šok, který zřejmě

americké alternativě zatím nedošel, ale brzy na to přijdou.

VIDEO: Srbsko válku vyhraje, pokud Priština zaútočí na Srby na Kosovu

Ukrajina nestačí a spolu s tím nestačí ani Čína. Globální prediktor není spokojen s

procesem a rychlostí globálního chudnutí v Evropě, takže to chce urychlit další válkou v

Evropě, již vedle té probíhající na Ukrajině. Další válka by měla propuknout na Balkáně v

Kosovu. Premiér Kosova Albin Kurti se totiž 27. července setkal s americkým

ministrem zahraničí Antony Blinkenem a hned 4 dny poté Kurti oznámil, že

od 1. srpna 2022 přestane Kosovo do země vpouštět etnické Srby, pokud

nebudou mít dočasné kosovské doklady, a pokud jejich auta nebudu mít kosovské

registrační značky. Kdo nebude tyto podmínky splňovat, tak kosovští pohraničníci takové

Srby do Kosova nepustí.

Toto rozhodnutí kosovské vlády se dá na Balkánu přirovnat k vyhlášení války Srbům,

protože ti si nenechají vzít srbská občanství a nahradit je kosovskými, a to samé se tyká

osobních automobilů a jejich registrací. Bělehrad totiž Kosovo neuznává jako samostatný
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stát a dosud považuje Kosovo za svůj region. Na pokyn Blinkena tedy kosovský premiér

rozpoutal na Kosovu novou válku. Reakce Srbů byla večer 31. července tak prudká, jak jen

mohla být.

Srbové zablokovali hraniční přechody nákladními auty a traktory a začaly se

formovat srbské ozbrojené milice, které začaly střílet na pneumatiky

kosovských policejních aut, které na sever Kosova poslala okamžitě vláda v Prištině. V

Mitrovici se rozezněly sirény a zvony oznamující varování před genocidou, že se blíží

albánští řezníci z Prištiny. Srbský prezident Aleksandar Vučić večer vystoupil v televizi s

projevem a varoval, že pokud Priština neustoupí od svého záměru s novými doklady a

registracemi aut, bude to znamenat válku. Pojďme si ocitovat základní body projevu [3]

srbského prezidenta.

Malý a velký Putin

„Situace našich lidí v Kosovu a Metochii je velmi komplikovaná a složitá. To se děje už

desítky let a mnoho lidí nechce ani slyšet o skutečných problémech, kterým naši lidé čelí.

Nikdy jsme nebyli ve složitější a komplikovanější situaci, než je tomu dnes. Prištinský

režim se rozhodl vnutit lidem na severu Kosova a Metochii věci, které nemají právo

vnucovat. Své jednotky se zásobami a 21 tunami pohonných hmot vyslali na

administrativní přechody s předstihem a s příkazem zastavit všechny, kteří mají srbské

průkazy totožnosti.

To vše by mělo začít platit dnes večer, o půlnoci, a zároveň chtějí přesvědčit Srby, aby se

vzdali registračních značek KM na svých autech. Albánci jsou jedineční a vždy budou

mít podporu. Odkazuji na Dohodu o svobodě pohybu z roku 2011, bod 3, kterou

podepsali Borko Stefanović a Edita Tahiri. Albánci toho zneužívají, i když nikdo nechápe

proč. Jako by někdo schválně chtěl na Kosovu vyvolat další napětí a problémy.

Máme smlouvu z roku 2016, která říká, že platnost registračních značek KS (Kosovo

Serbia) bude prodloužena o dalších 5 let, do roku 2021. V roce 2020 však Priština 17.

září dobrovolně a svévolně zrušila KS značky aut. Dnes říkají, že ty značky už neexistují,

že nepovolí ani značky KM (Kosovo Metochia), aby si někdo nemyslel, že jsou na území

tzv. zbytky nějakého jiného státu. Navzdory všem normám, navzdory všemu, co bylo

podepsáno, to chtějí zavést silou na severu Kosova a Metochie,“ vysvětlil prezident Vučić

a řekl, že hovořil se Srby, kteří žijí v Kosovu a Metochii a již nemají trpělivost, ale také měl

vážné rozhovory s mezinárodními představiteli včera večer, dnes večer a dnes ráno.

“Atmosféra se vyhrotila a Srbové nebudou trpět žádná další zvěrstva. Moje prosba ke

všem je, aby se pokusili udržet mír téměř za každou cenu. Žádám Albánce, aby se

vzpamatovali, Srby, aby nepropadali provokacím, ale žádám i představitele mocných a

velkých zemí, které uznaly tzv. nezávislost Kosova, aby věnovali malou pozornost

mezinárodnímu právu a realitě na místě a nedovolili svým strážcům způsobit konflikt.

Nechceme konflikty a nechceme válku.

https://href.li/?https://www.predsednik.rs/pres-centar/vesti/obracanje-predsednika-republike-srbije-31267
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Budeme se modlit za mír a usilovat o mír, ale hned vám to řeknu – žádná kapitulace

nebude a Srbsko zvítězí! Pokud si troufnou a začnou Srby pronásledovat,

obtěžovat a zabíjet, Srbsko zvítězí,“ řekl prezident a dodal, že Priština chce

příběhem o Velkém a malém Putinovi (pozn. Vučič je kosovskou vládou označován za

malého Putina) využít současné situace ve světě a přitáhnout lítost, ve které by se Aljbin

Kurti představil jako balkánský Zelenský. Prezident republiky uvedl, že do dnešního dne

uplynulo celkem 3 390 dnů od doby, kdy nevznikl Svaz srbských obcí a přečetl šest bodů o

vzniku Svazu srbských obcí z Bruselské dohody, aby veřejnosti připomněl, co obsahují.

„V bodě 1 je uvedeno, že bude existovat Svaz obcí, ve kterém budou v Kosovu většinové

obyvatelstvo Srbové, a členství bude otevřené každé další obci, pokud se na tom členové

dohodnou.

V bodě 2 je uvedeno, že toto Společenství bude založeno na základě statutu. Může být

rozpuštěn pouze na základě rozhodnutí zúčastněných obcí. Právní záruky budou

poskytovány platným právem a ústavním právem (včetně pravidla dvoutřetinové většiny).

V bodě 3 se uvádí, že struktury Společenství budou založeny na stejném základě jako

stávající Statut Sdružení obcí Kosova, kupř. prezident, místopředseda, shromáždění, rada.

V bodě 4 se uvádí, že v souladu s kompetencemi přidělenými Evropskou chartou místní

samosprávy a kosovským právem budou mít zúčastněné obce právo spolupracovat při

kolektivním provádění pravomocí prostřednictvím Společenství, které bude mít plný

dohled nad oblasti hospodářského rozvoje, vzdělávání, zdravotnictví, městského

plánování a rozvoje venkova.

Bod 5 předpokládá, že Společenství bude vykonávat další dodatečné pravomoci, které na

něj mohou delegovat ústřední orgány.

Bod 6 uvádí, že Společenství bude mít reprezentativní roli vůči ústředním orgánům a za

tímto účelem bude zastoupeno v poradní radě společenství. K plnění této role je zajištěna

monitorovací funkce.

“Nic z toho dosud neexistuje, ale zajímavější je něco jiného. Když si Srbové po sedmi nebo

osmi letech uvědomili, že to Albánci nikdy nezavedou, začali v souladu s Bruselskou

dohodou vyvěšovat transparenty a billboardy – poté následovalo zatýkání,“ vysvětlil

prezident Vučić a připomněl poslední skandál z večera, kdy byli v Kosovu srbští muži

zatčeni jen proto, že měli na sobě tričko s nápisem, že se nevzdávají. Uvedl také, že byl

vypracován dokument o všech 206 útocích na Srby – od útoků na srbské školky a školy,

na porodnice na Kosovu, až po posvátná místa, která byla vypleněna. Prezident uvedl

desítky srbských kostelů, klášterů a posvátných míst, která byla napadena Albánci.

Bělehrad, 31. července 2022

Superkrize vytvořená souhrou mnoha válek a krizí vedle sebe
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Kosovský premiér Kurti je bývalý studentský aktivista, jehož strana Sebeurčení

(Vetevendosje) prosazovala nezávislost odtržené provincie, odmítala veškerá jednání s

Bělehradem a dokonce se zasazovala o sjednocení s Albánií. Na začátku roku 2020 se stal

premiérem, ale po necelém měsíci byl v hlasování o nedůvěře vládě sesazen. K moci se

vrátil o rok později s dvoutřetinovou většinou.

V posledních minutách 31. července 2022 Kurtiho vláda překvapivě oznámila

[4], že “odloží” implementaci své dokumentové politiky proti Srbům na

Kosovu o 1 měsíc na 1. září 2022, a to po žádosti amerického velvyslance v Prištině

Jeffreyho Hoveniera. Situace s výbušnou eskalací možné války tak není zažehnána, je

pouze o měsíc odložena. Američané v čele s Blinkenem v roli šéfa diplomacie se snaží o

zažehnutí již druhé války v Evropě, což by Evropu destabilizovalo ještě více. A když k tomu

připočtete americkou provokaci na Taiwanu, tak zjistíte, že dementní stařík v Bílém domě,

kterého teď odklidili s diagnózou covidu do ústranní, byl možná odklizen úmyslně, aby

nikomu nepřekážel v rozpoutání dalších dvou válek, jedné na Balkánu a druhé na

Taiwanu.

Prezidentka Kosova Vjosa Osmani, ministr zamini USA Antony Blinken a kosovský premiér Albin

Kurti na schůzce 27. července 2022. Pouhé 4 dny před vypuknutím krize na severu Kosova

Globalisté potřebují Superkrizi, protože jen ta umožní omezit lidská práva, rozbít západní

civilizaci a nasunout Velký reset založený na nedostatku a mandatorním přerozdělování,

monitorování a sdílení. Jedině velká krize ospravedlní další likvidace lidských práv, ve

jménu bezpečnosti. Takže, nejen radiátory na nulu, ale dost možná i potravinové lístky do

mobilu, ale společně s vakcinačním pasem.

Nebudeš mít vakcínu, nedostaneš potravinové lístky. Superkrize se stane omluvou pro

taková omezení osobní svobody, o kterých se vám ani nesní. Američané se právě teď

snaží o rozpoutání dvou nových válek, na Taiwanu a na Balkánu, protože

https://href.li/?https://www.rt.com/news/559967-grenell-kurti-kosovo-trump/
https://aeronet.news/wp-content/uploads/OsmaniBlinkenKurti.jpg
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jedna krize na Ukrajině zjevně nestačí k indukci opravdu masivní světové

Superkrize. Komise 300 je zjevně nespokojená s rychlostí, resp. s pomalostí nasunování

Velkého resetu. Proto Američané jsou teď v roli užitečných idiotů rozbíjejících vyspělý

západní svět a jeho blahobyt. Nevím, jestli tuší, co dělají. Asi ne. Protože tupost vládne a

nejsou kádry, tedy tam, kde by měli být. A tím je to dané.

-VK-

Šéfredaktor AE News

23

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen Akismetem. V takovém

případě je diskusní příspěvek odeslán k ručnímu schválení administrátorem, což může

zabrat až 24 hodin. Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

Nevsimla sem si ze by cechah nejaky blahobyt vubec nekdy byl..

žeby do roku 1989?

Velice zajímavý text ohledně budoucího uspořádání světa se objevil na ruském webu

Pravda, kde ruský prezident Vladimir Putin hovořil o myšlence „zlaté miliardy“ na

plenárním zasedání fóra Agentury pro strategické iniciativy. Prezident Ruské federace

vyslovil důležité myšlenky pro moderní civilizaci, kde kritizoval myšlenky národní

výlučnosti, které jsou základem rozdělení národů na první a druhý stupeň. „Za krásnými

slovy o „Velkém resetu“ a „Čtvrté ekonomické revoluci“ podřizuje „zlatá miliarda“ celý

globální socioekonomický systém jedinému úkolu, který lze označit jako „lidský rozvoj pro

elitu“, uvedl ruský prezident.

https://www.pravda.ru/news/society/1732107-zolotoi_milliard_vladimir_putin/

https://href.li/?https://www.pravda.ru/news/society/1732107-zolotoi_milliard_vladimir_putin/
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“Globalisté potřebují Superkrizi, protože jen ta umožní omezit lidská práva, rozbít

západní civilizaci a nasunout Velký reset založený na nedostatku a mandatorním

přerozdělování, monitorování a sdílení. Jedině velká krize ospravedlní další likvidace

lidských práv, ve jménu bezpečnosti. Takže, nejen radiátory na nulu, ale dost možná i

potravinové lístky do mobilu, ale společně s vakcinačním pasem.”

 
-VK-

Finálním cílem organizovaného mocenského Židovstva (globalistů) a jím řízeného

zednářstva, tedy světové moci, která mimojiné zahrnuje i zmiňovanou Komisi 300, je

vytvoření světového (globálního) státu a univerzální světové vlády. Proto všechny tyto

zločiny proti národům!
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Henry Kissinger (Avraham ben Alazar) – vysoká postava světového Židovstva, hlava

výhradně židovského zednářského řádu B’nai B’rith (Synové smlouvy, בְּנֵי בְּרִית). Stejně tak

je členem Komise 300 a mnoha dalších organizací. Kissinger je v hierarchii mocenského

Židovstva podobnou figurou, jako byl ve 20. století až do roku 1965 Bernard Baruch.

Citát o Komisi 300 („Radě tří set“):

 
„Rada tří set“ je společnou organizovanou vládou světové hierarchie, která stojí vysoko

nad všemi vládami i osobnostmi nezávisle na tom, jak silnými a bezpečnými se ty cítí být.

Zahrnuje oblast financí, vojenství, ale přirozeně také politických stran všech typů a

odstínů. Neexistuje organizace, nad níž by „Rada“ nedokázala převzít kontrolu. Totéž platí

o organizovaných světových náboženstvích. Z řečeného vyplývá, že všemocná skupina

olympanů je centrem moci, působící v Londýně a dalších finančních centrech,

https://href.li/?https://pbs.twimg.com/media/DJrImrhXgAEhiZT.jpg
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vytvářených již ve středověku judaistickou lichvářkou oligarchií. V jejich rukou jsou dnes

všechny minerály, kovy, drahé kameny, narkotika, farmaceutika i banky. … „Rada tří set“

existuje již více než 150 let. Do současné podoby byla zformována přibližně v roce 1897. K

dispozici má obrovský řídící aparát stovek mozkových, intelektuálních a vědeckých center

i zcela oficiálních institucí, jež přímo či nepřímo „dirigují“ prezidenty, premiéry a nejvyšší

úředníky vlád bezmála všech zemí včetně USA, a stejně tak vládne nejrůznějšími

organizacemi počínaje soukromým sektorem a konče státními strukturami. Do její

kontrolní sféry patří největší světové banky, pojišťovací a finanční společnosti,

průmyslové korporace, hromadné sdělovací prostředky, telekomunikace a dopravní spoje,

vojenský komplex včetně kosmického a rovněž velmi důležitá oblast – veškerý světový

obchod s drogami.

 
(A. F. Pavlov)
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John Coleman; Komise 300

Ulrich Fleischhauer; PRAVÉ PROTOKOLY SIONSKÝCH MUDRCŮ – Znalecký posudek,

vypracovaný z pověření soudního dvora č. V v Bernu

 
http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-

https://href.li/?https://www.static-src.com/wcsstore/Indraprastha/images/catalog/full//98/MTA-9693215/e-books_e-books_full01.jpg
https://href.li/?http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Prave_Protokoly_sionskych_mudrcu.pdf
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lidstvu.com/literatura/Prave_Protokoly_sionskych_mudrcu.pdf

Johannes Rothkranz; SVĚTU VLÁDNOU SUPERLÓŽE

 
http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Svetu_vladnou_superloze.pdf

Ještě zavedou albánštinu pro Srby jako úřední jazyk v Kokosovu a bude to jak v zelí u

kravína.

 
Ty fašistické metody rozvracení soužití lidí různých národností na jednom místě jsou tak

průhledné až blboučké, že je s podivem, že to všichni hned nepoberou.

Jak jsem předevčírem sledovala lidi v jenom malém městečku, kde se zrovna slavila pouť

ke sv. Jakubovi, tak ta radostnost lidí, kteří proudili do místního nábřežního parku na

výstavu malého domácího zvířectva a procházeli se v hezkém dni, užívali si obyčejných

věcí a pouťových rekvizit, vzbuzovala dojem, že se oblbnout dalšími teroristickými

praktikami už jen tak lehce nedají.

 
Mnozí z nich přece už dávno udělali za kokovidem tečku.

 
Takže by se vyostření perzekuce, ať už s tlamokryty a nebo nějakým dalším zapichováním,

stalo nejspíše tečkou za touto otřesnou vládou.

 
Jinak mohu potvrdit, že jeden z mála již existujících dokladů kvality života za

“komunismu” – JE Dukovany – pracuje. A jejich osm věží chladí.

 
Zchladit by akutně potřebovali rovněž i ti, kteří se podvodem dostali k moci a to

celoplanetárně.

Studuji velmi pozorne mladnuti temer 83 let stare skatule Pelosi ktera je podobne

intelektualni jako jeji pritel Biden Oba cupitaji stareckym poskakovanim s obcasnym

rozbitim si vrascite tlamy .Babice vypada jak vytazena z krabice na nohou ma strevice

.Kostymy ji vozi pravdepodobne velky nakladak ma vzdy novy .Jak by ne vzdyt

representuje nejbohatsi communitu ,buzeranty ze San Franciska lihne to pervertu

podporovanych na plno Senilou. Ale nezjistil jsem pravdu nekdy vypada jako carodejnice

105 nekdy na 60 s vycpanymi kozami papundeklem. Jen doufejme ze nekdy pri vykladu

nejake blbosti co plodi ze sve palice ji slehne slak a bude konecne pokoj .Ted je ovsem

velka nadeje ze Cinani si spletou letadlo a pomoho ji do pekla Leti totiz vojenskym

letadlem provokovat a tak vse je mozne

Všechny mafie vždycky spolupracovaly. Vždycky jedna z nich zavedla krizi a druhá

navrhla řešení krize ve svůj prospěch. Vždycky ta spolupráce měla vypadat jako souboj

nebo soutěž, a vždycky z toho aspoň jedna z nich profitovala. A nelžidle pokaždé

https://href.li/?http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Prave_Protokoly_sionskych_mudrcu.pdf
https://href.li/?http://www.spiknuti-proti-cirkvi-a-lidstvu.com/literatura/Svetu_vladnou_superloze.pdf
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ostrouhali mrkev.

Co mají všechny mafie společné? Drží se zuby nehty společného nekonečného scénáře,

globální enigmy a to fází Platónského roku. Všechno co se na světě děje, je jenom

nekonečné naplňování dějství a scenérií předurčené Platónským rokem. To je fakt, na

kterém můžeme my nelžidle stavět plán na své skutečné osvobození. Prvním

předpokladem je samozřejmě všeobecná znalost Platónského roku.

 
V tuto chvíli jsme dotlačováni brutálním způsobem ke vzpouře proti zavedenému

prohnilému systému. U nás se očekává liknavost ke vzpouře, proto na nás ještě budou

tlačit o to tvrději. Takže jediné, co můžeme udělat je, nebouřit se. Abychom těch důvodů

ke vzpouře měli minimum, musíme se zásobit vším co nutně budeme potřebovat. Času už

moc nezbývá.

 
Srbové jsou hrdým národem a těžce zkoušeným, ale už by měli vědět, že pokaždé když

takhle plánovaně vybuchnou, tak pejzatým slastně zvlhnou spoďáry. Proč pejzatcům

pokaždé ještě dělají roberta?

Již na začátku konfliktu na Ukrajině vojenští analytici prohlašovali, že tento vojenský střet

nebude počátkem 3. světové války, ale že rozbuškou, která by mohla způsobit počátek

velkého světového konfliktu, by byla vojenská konfrontace mezi armádami Spojených

států a Číny o ostrov Tchaj-wan. Bohužel právě v tuto chvíli americká letadlová loď USS

Ronald Reagan a její úderná skupina včetně torpédoborce s řízenými střelami a křižníkem

vyrazila ze Singapuru na severovýchod směrem k jižní Číně. Americká bojová skupina

nezveřejnila svou konečnou destinaci, ale pokud by pokračovala stejným směrem, trasa by

skupinu přivedla do Tchajwanského průlivu. Armáda USA počítá z variantou, že by Čína

mohla zavést bezletovou zónu nad Tchaj-wanem před možnou návštěvou předsedkyně

Sněmovny reprezentantů USA Nancy Pelosiové, aby narušila plány americké strany, píše

CNN. Tyto provokace jsou nyní největší hrozbou pro celý svět stejně, jako tomu bylo v

případě provokací na Rusko. Přesto se USA a jejich spojencům nepodařilo svrhnout

Hongkong, nepodařilo se jim vytvořit ekonomickou katastrofu v Sin-ťiangu, která by

destabilizovala tuto křižovatku, a selhali také v Tibetské autonomní oblasti, která je nyní

prosperujícím regionem bez strašné chudoby nebo otrockého vlastnictví nevolníků.

Spojené státy, které pomocí vykonstruovaných lží již dlouhodobě útočí na národní zájmy

Číny, neuspěly v Trumpově obchodní válce a selžou i na Tchaj-wanu. Selhávají v Latinské

Americe, dokonce selhávají i donedávna jim loajální Panamě, aby ochránili svůj

neoliberálně demokratický „svobodný svět“. Zatímco všude selhávají, žijí ve virtuální

realitě a stále věří, že jim patří svět. Čínský prezident Si Ťin-pching na současnou situaci

reagoval slovy, že „Čína nedovolí kázání nebo šikanu ze strany cizích sil a každý, kdo se o

to pokusí, se ocitne v kolizi s ocelovou zdí vykovanou 1,4 miliardami lidí.“

http://www.zlinskenovinky.cz/zpravy/zpravy/cina-nase-armada-nebude-necinna-kdyz-

pelosiova-navstivi-tchaj-wan/

https://href.li/?http://www.zlinskenovinky.cz/zpravy/zpravy/cina-nase-armada-nebude-necinna-kdyz-pelosiova-navstivi-tchaj-wan/
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https://rumble.com/v1dkswd-poslanec-jaroslava-foldyna-o-zsobncch-plynu.html

 
https://rumble.com/v1dksrn-foldyna-vlda-vede-vlku-proti-vlastnm-obanm.html

https://href.li/?https://www.cd89.cz/wp-content/uploads/2022/07/fiolnik.jpg
https://href.li/?https://sp.rmbl.ws/s8/6/n/b/Q/9/nbQ9e.oq1b.jpg
https://href.li/?https://rumble.com/v1dkswd-poslanec-jaroslava-foldyna-o-zsobncch-plynu.html
https://href.li/?https://rumble.com/v1dksrn-foldyna-vlda-vede-vlku-proti-vlastnm-obanm.html
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Pornoherecka Cernochova-( v USA N word) vypada jako v jejich snech ,drzi v obou rukou

dlouheho Bick Dick Cernocha a s peci jej pomalu zacina lestiti s peci starnouci stetky . Jak

vystizna fotka

Citace:

 
“Neoconi i Deep State bourají USA společně, jenom voliči v USA to ještě konceptuálně

nepobrali”

 
No , myslel jsem že se Ti nacisti (neoconi) nějakou dobu ještě budou bránit , i když jsem

věděl , že na globalisty nemají. Totiž myslel jsem , že je globalisti ještě nějakou dobu

budou potřebovat. Vypadá to , že už je potřebovat nebudou.

 
Citace:

 
“Albánci jsou jedineční a vždy budou mít podporu.”

 
To je omyl , tohle Vučič říct nemohl. Prosím o opravu. Musí tam být: Srbové jsou

jedineční…

 

 


